

?58

Com es registra el dret d'ús d'un element patrimonial adquirit a títol gratuït?

En quines condicions es realitza la cessió?

La cessió es pacta per a un període d'un any, renovable per períodes iguals

La cessió es pacta per a un període superior a un any o fins i tot indefinit, reservant-se el cedent la facultat de revocar-la al tancament de cada exercici

No existeix un instrument jurídic que reguli la cessió o, havent-ho, no estableix amb precisió els seus termes

El termini de la cessió s'estén a la pràctica totalitat de la vida econòmica del bé o dret cedit

Altres drets d'ús adquirits sense contraprestació de manera irrevocable i incondicional

No es comptabilitzarà cap actiu.

En cada exercici es reconeixerà una despesa d'acord amb la seva naturalesa i un ingrés per subvenció/donació en el compte de pèrdues i guanys per la millor estimació del dret cedit.

Es reconeixerà l'element patrimonial en funció de la seva naturalesa.

Es comptabilitzaran com un immobilitzat intangible pel seu valor raonable, d'acord amb allò previst en l'NRV 18a *Subvencions, donacions i llegats rebuts*.

Base normativa: Norma cinquena de la Resolució de 28 de maig de 2013, de l'ICAC, per la qual es dicten normes de registre, valoració i informació a incloure en la memòria de l'immobilitzat intangible.

Per a dubtes i aclariments contactar amb el departament tècnic del CCJCC

Veure les preguntes publicades fins avui en la [web del Col·legi](#)

19 de març de 2018

58

¿Cómo se registran los derechos de uso de un elemento patrimonial adquiridos a título gratuito?

¿En qué condiciones se realiza la cesión?

La cesión se pacta por un periodo de un año, renovable por periodos iguales

La cesión se pacta por un periodo superior a un año o incluso indefinido, reservándose el cedente la facultad de revocarla al cierre de cada ejercicio

No existe un instrumento jurídico que regule la cesión o, habiéndolo, no establece con precisión los términos de la misma

No se contabilizará activo alguno.

En cada ejercicio se reconocerá un gasto de acuerdo con su naturaleza y un ingreso por subvención/donación en la cuenta de pérdidas y ganancias por la mejor estimación del derecho cedido.

El plazo de la cesión se extiende a la práctica totalidad de la vida económica del bien o derecho cedido

Se reconocerá el elemento patrimonial en función de su naturaleza.

Otros derechos de uso adquiridos sin contraprestación de manera irrevocable e incondicional

Se contabilizarán como un inmovilizado intangible por su valor razonable, de acuerdo con lo previsto en la NRV 18ª *Subvenciones, donaciones y legados recibidos*.

Base normativa: Norma quinta de la Resolución de 28 de mayo de 2013, del ICAC, por la que se dictan normas de registro, valoración e información a incluir en la memoria del inmovilizado intangible.

Para dudas y aclaraciones contactar con el departamento técnico del CCJCC

Las preguntas publicadas hasta la fecha están disponibles en la [web del Col·legi](#)

19 de marzo de 2018